

EU-Konformitätserklärung / EU Declaration of Conformity



Dri261709500

Wir / We,

Rittal GmbH & Co. KG • Auf dem Stützelberg • 35745 Herborn

erklären, dass die Verpackungen unser Produkte mit den auf Rittal.com veröffentlichten Handelsbezeichnungen den Anforderungen der **EU 2025/40 Packaging and Packaging Waste Regulation (PPWR)** entsprechen.

*declare that the packaging of our products marketed under the trade names published on Rittal.com complies with the requirements of **Regulation (EU) 2025/40 on Packaging and Packaging Waste (PPWR)**.*

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Erzeuger.

The manufacturer bears sole responsibility for the issuance of this declaration of conformity.

Rittal GmbH & Co. KG
Auf dem Stützelberg
35745 Herborn

Herborn, 17.08.2026

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "F. Himmelhuber", written over a horizontal line.

Frank Himmelhuber, Geschäftsbereichsleiter FuE
Executive Vice President R&D

Diese EU-Konformitätserklärung verliert seine Gültigkeit für Produkte, auf deren Konformitätserklärung die EU 2025/40 Packaging and Packaging Waste Regulation (PPWR) aufgeführt ist.

This EU Declaration of Conformity shall cease to be valid for products whose Declaration of Conformity references Regulation (EU) 2025/40 on Packaging and Packaging Waste (PPWR).